
                                                        

 Silkeborg den 9. november 2024 

                

Referat fra medlemsmødet d. 6.  november 2024. 

”Solceller på taget, er det noget for os?” 
Sådan lød spørgsmålet, da vi havde medlemsmøde i april. 
Svaret den aften var: ”Det skal vi da have undersøgt”. 
 

1.  Indledning.  Jan bød velkommen og gav ordet til Ole. 

  Ole fortalte om at lokalplanen for Papirfabrikkens område var undersøgt, samt 
at vi har sikret os en byggetilladelse, hvis solcelleprojektet skal gennemføres.  
Samtidig er der arbejdet med at få genberegnet tagenes bæreevne.                    

2.  Fremlæggelse af solcelleprojektet v. Michael Grey Schuster, Co2Pro. 

Michael Grey Schuster orienterede om projektet og om hvordan, solcellerne 
vil blive monteret på hver side af taget på hver bolig. Batteriet bliver placeret 
på loftet, og i de 2 etages huse vil der komme 2 batterier på loftet.  
 Anlægget er selvstyrende, så det ved hjælp af vejrudsigter og strømpriser 
udregner, hvornår der skal bruges, oplagres eller sælges strøm.                                                                                                          

3. Finansiering af projektet. 

Kurt Nymark fremlagde en oversigt over, hvordan projektet vil blive finansieret. 
Projektet finansieres kontant via foreningens opsparings- og vedligeholdelses 
konti. 

 4. Beslutning om projektets videre forløb. 

For at få en tilkendegivelse af, om bestyrelsen kan gå videre med projektet, 
blev der foretaget en skriftlig afstemning.  

Den viste, at af de 27 boliger, der var repræsenteret, stemte 25 ja og 2 nej. 

Den endelig vedtagelse skal ske på en ekstraordinær generalforsamling, som 
bestyrelsen indkalder til snarest muligt. 

 

Referent 

Svend Aabo. 


